



ELLINGSRUD VELFORENING

Stiftet 23. april 2001

Protokoll fra styremøte 11.5.2023

Til stede: Lars, Amina, Monika, Hana, Mariam og Michele

36/23 Økonomi

Saldo: 321 139 kr (inkludert tilskudd til Ellingsruddagene og Nærmiljøkonferansen).

37/23 Godkjenning av protokoll

Protokollen fra 13.4.23 er godkjent.

38/23 Ellingsrud gård og utbygging

Flere har uttalt seg, og alt av innspill ligger ute på PBE sin nettside. Innlegget vårt har vært på trykk i AAG. Mange vil bevare gården, blant annet BU i Bydel Alna og Byantikvaren. Vi avventer hva som skjer videre i saken.

39/23 Tilskuddsmidler

Amina har snakket med Halvor Voldstad i Bydel Alna og spurt om begrunnelse for at vi fikk redusert tilskudd til Ellingsruddagene. Svaret var at vanligvis får de 5 søknader om Festivalmidler, mens i år har de fått flere søknader. Han kunne ikke svare på om potten vil økes neste år. Vi bør ta opp saken med politikerne i bydelen før neste års søknadsrunde, eks sende henvendelse til Oppvekst og Kulturkomiteen. Kanskje samarbeid med de andre festivalene kan redusere kostnader, eks å skrive en felles kontrakt med en hovedartist (som enten kan opptre flere steder samme år eller at man får en stor artist en gang i blant).

40/23 Ellingsruddagene/Elling og Kari

Sceneprogrammet er klart, og mange organisasjoner er involvert og vil for eksempel stå på stand. Velforeningen og frivilligsentralen skal ha felles stand som vanlig. Vi må sjekke hvor mange brosjyrer vi har. Amina har kontakta AAG om Elling og Kari, som kommer på trykk onsdag 7. juni. Vi har ikke fått en pris ennå, men han har antydnet ca samme som i fjor. AAG har noen innspill til hvordan vi kan utvikle Elling og Kari, og skal sende disse til Amina.

Artikler vi vil ha med:

- Gjenbruk/ombruk, en av hovedartiklene. Astrid har sagt ja til å være kontaktperson.
- Omtale av artister: Orio, en av hovedartiklene.
- Intervju med ny eier av Mariannes kafe, kanskje en av hovedartiklene, vi må klarer med eier.
- Ellingsrud natteravn har trappa opp aktiviteten, kanskje en av hovedartiklene. Gjerne med en positiv kommentar fra Marianne.
- Velkommen til Ellingsruddagene artikkel. Amina, Mariam, Lars og Monika kan stille opp på bilde.

- Lederartikkel, Amina skriver og vil gjerne ha hjelp fra en i styret. Amina sender lederartikkelen fra i fjor til styret.
- Intervju med Grace Baffoe om da de første afrikanerne kom til Ellingsrud.
- Ellingsrud Pride, forhåndsmtale
- Fritidsklubben sine ferieaktiviteter (hvis de ikke er fulltegna)
- Intervju med Yogaforeningen
- Intervju med Mariholtet sportsstue
- Fargefest for barnehagene, forhåndsmtale
- Åpen kafe på Forandringshuset – en stor suksess
- Den nye hudpleiesalongen på senteret
- Eventuelle saker som andre melder inn

Amina sender en prioritert liste til AAG med utgangspunkt i diskusjonen på styremøtet. Monika hjelper Amina å legge inn kontaktinfo i lista. Amina understreker at vi vil lese korrektur før ting kommer på trykk.

41/23 FSU Alna. Friluftslivets samarbeidsutvalg

Mariam har luftet Ellingsrud Gård og nedleggelse av busslinjer med FSU. Hun har snakket med diverse frivillige om FSU på Frivilligforum Bydel Alna. For øvrig ikke noe nytt å melde.

42/23 Oppussing av velrommet

Moorthy & co har gjort en veldig stor og god innsats med oppussingen. Vi trenger nye ovner, Amina har bedt OBOS komme og se på dette, men de somler litt. Moorthy har bedt oss bestemme hvor møblene skal stå, og vi går til velrommet etter møtet og bestemmer det. Vi har kasta dørene til kjøkkeninventaret, og må finne ut hva vi gjør med kjøkkenet. Vi tenker enkle løsninger nå i første omgang, Mariam sjekker pris for å kjøpe nye dører til kjøkkeninventaret. Vi trenger å kjøpe hyller til lageret.

43/23 Støtte til 17 mai feiring Bakås skole

Moorthy har overført de 2500 kr til FAU på Bakås skole.

44/23 Møte med OBOS om tomme lokaler

Flere (Astrid, Bjørn, Kirsten m.fl) har sagt at de gjerne blir med på et møte med OBOS, om problematikken rundt nærsentre som blir tømt for aktivitet. Hva er OBOS sin plan for å motvirke en negativ utvikling? Velforeningen har ikke bedt om et møte ennå, men Amina tar kontakt med dem ila kort tid (og involverer også OBOS sin Miljødirektør). Kirsten har foreslått at vi inviterer borettslag og sameier med på møtet. Byutviklingskomiteen i Bydel Alna er også opptatt av problematikken, og har bedt om et møte med OBOS.

45/23 Gave til Mariannes kafe

Lars tar ansvaret for å lage en bildekollasj.

46/23 Eventuelt

- Black Friday: Lars foreslo byttemarked på Black Friday, for å bidra til gjenbruk framfor unødvendig handel.

Neste møte: Torsdag 15. juni kl 18:30, kanskje på velrommet